

CITROËN BERLINGO



INSPIRING TRUST, DELIVERING MORE.

The new Citroën Berlingo builds on its hard-earned reputation, delivering more of what really matters, everywhere.

激发相互信任,体验无限可能。

新款Citroën Berlingo承载了该品牌一如既往的良好声誉,处处为您着想, 带来功能更丰富的超凡体验。

KEY CITROËN BERLINGO ADVANTAGES

The new Citroën Berlingo can be configured for various load options — whatever you need to transport, do it safely and hassle-free.

CITROËN BERLINGO的主要优势

新款Citroën Berlingo可满足各种载货需求,无论是运输何物,您只管放心装载,安全无忧。

TWIN SLIDING SIDE LOADING DOORS

Choose the twin sliding side loading doors option and you have a Citroën Berlingo with total accessibility, making it easier to use its generous load space from just about any angle.

双侧滑动门

选择双侧滑动门款式,体验Citroën Berlingo绝佳的装载便捷性能,让您无论从哪个角度,都可以轻松利用其宽敞的载货空间。





LARGEST CARGO SPACE IN ITS CLASS

Rear doors that swing open to 180° make it easy to access the Citroën Berlingo's vast load space, and are also perfect for reversing right up to the loading bay.

同类车型中储物空间最大

Citroën Berlingo尾门可180°打开,方便进入宽敞的载货空间,且能准确倒车进入装卸区。



ENHANCED VISIBILITY

LED Daytime running lights help keep you safe on the roads.

提升能见度

LED日间行车灯为您的 行车安全带来保障。



EASIER, QUICKER PARKING

Front & rear parking sensors make parking a breeze.

泊车方便快捷

前部和后部泊车辅助传感 器令停车入位轻而易举。



GO FROM MANUAL TO AUTO

6-speed ETG gearbox lets you switch to automatic, ideal for Class 3A drivers.

从手动到自动

6速变速箱,让您可轻松切换 到自动挡,是3A级驾驶员的 理想之选。 From more powerful, efficient and economical Euro 6 engines, to a range of useful, advanced technology, this versatile design icon delivers on style. A fresh, bold face and upgraded wheel trim impress at a glance, while the neatly designed interior boasts a wealth of intelligent storage spaces and ergonomic touches.

The tried-and-trusted is now better than ever.



CARRY MORE PASSENGERS IN COMFORT

3 individual seats offer real comfort for all when travelling.

能舒适容纳更多乘员

3个独立座位, 行驶途中所有乘员均倍感舒适。



EVERYTHING IN ITS PLACE

The right storage helps keep things neat and organised. A 4.1-litre glove box sits behind the steering wheel — practical and perfectly placed. A full-width overhead compartment keeps folders and paperwork within easy reach.

一切各就其位,各得其所

合理的储物空间设计,让车内整齐有致。4.1升的杂物箱设于方向盘背后,既实用又美观。整车宽度的车顶储物箱方便您随手存取文件资料。

从更强大高效、更经济实惠的欧6发动机,到一系列实用而 先进的技术配置,多功能设计展示了Citroën Berlingo的独特 风格。其新颖前卫的外饰及升级版轮饰令人印象深刻,内 饰整洁大方,具有丰富的智能存储空间,方便收纳。

经得起时间的考验,带来无与伦比的舒适体验。





THE SAFETY EXPERT

The Hill Start Assist function makes smooth, safe hill starts a certainty. Linked to the Electronic Stability Control (ESC), it holds your vehicle long enough for you to shift your foot from brake to accelerator to get going. With car-like roadholding and Anti-lock Braking System (ABS) as standard, the Citroën Berlingo is designed to keep you safe in all conditions.

安全专家

上坡辅助系统使车辆在坡上起步时更加平稳安全。与电子稳定控制系统(ESC)相连时,可让驾驶员轻松地将脚由刹车踏板转向油门踏板,安全启动车辆。标配的轿车般抓地性能和防锁死制动系统(ABS)设计,保障您在任何情况下都能安全行驶。

COLOUR OPTIONS (可选颜色)









Blanc Banquise

Gris Shark

Rouge Ardent

Gris Aluminium

TECHNICAL SPECIFICATIONS (技术规格)

CITROËN BERLINGO 1.6L BLUEHDI EURO 6 (CITROËN BERLINGO 1.6升BLUEHDI欧6)

TYPES	类别	SPECIFICATIONS	规格	TYPES	类别	SPECIFICATIONS	规格
ENGINE	发动机			STEERING	驾驶		
Bore/Stroke (mm)	缸径/行程(毫米)	75/88.3		Туре	类型	Rack and pinion	齿条与齿轮
Engine Capacity (cc)	发动机排量 (cc)	1560		Power Assistance	动力辅助	Electric	电力辅助
Emission Standard	排放标准	Euro 6	欧6	DIMENSION (mm)	尺寸(毫米)		
Configuration/Valve Gear	配置/配气机构	4 cylinders in line/ 2 valves per cylinder	4汽缸连排/ 每汽缸配备2阀	Wheelbase	轴距	2728	
Valve Train	气门机构	SOHC		Overhang (Rear)	悬高 (后)	975	
Compression Ratio	压缩比	17.±1.0/1		Wheel Track (Front/Rear)	轮距(前/后)	1505/1554	
Stroke	行程	Four	四	Ground Clearance	离地距离	147	
Turbocharger	涡轮增压器	Yes	是	Maximum Length of Cargo Space	货厢最大长度	2050	
Max. Output (kW/rpm)	最大输出 (kW/rpm)	73/3750		Maximum Width of Cargo Space	货厢最大宽度	1250	
Max. Torque (Nm/rpm)	最大扭矩 (Nm/rpm)	254/1750		Height of Cargo Space	货厢高度	1100	
PERFORMANCE	性能			SEATING CAPACITY	载客量		
Acceleration 0 - 100km/h	加速能力0-100公里/小时	11.4		Front	前排	1 Driver/2 Others	1名司机/2名乘客
Top Speed (km/h)	最高速度(公里/小时)	168		OTHER ITEMS/ACCESSORIES	其它物品/配件		
FUEL	燃油			Tinted Glass	有色玻璃	Yes	是
Fuel System	燃油系统	Direct injection	直喷系统	Front Seat Belt	前排座椅安全带	Yes	是
Tank Capacity	油罐容量	53 litres	53升	Airbag (Driver/Passenger)	安全气袋(司机/乘客)	Yes	是
FUEL CONSUMPTION	燃油消耗量			Cat Converter/O ₂ sensor	Cat Converter/O2 传感器	Yes	是
Urban Cycle (l/100km)	城市循环 (1/100公里)	4.2		Front Headlamps	前照灯	Yes	是
Extra Urban Cycle (l/100km)	市外循环 (1/100公里)	4.1		Front Fog Lamps	前雾灯	Yes	是
Combined Cycle (l/100km)	复合循环 (1/100公里)	4.1		Rear Fog Lamps	后雾灯	Yes	是
Туре	类型	Diesel	柴油	Indicator Lamps	指示灯	Yes	是
TRANSMISSION	变速器			LED Daytime Running Lights	LED昼间行使灯	Yes	是
Driven Wheels	从动轮	Front	前轮	WEIGHT (KG)	重量		
Transmission Type	变速器类型	6 speed, semi-automatic	6速,半自动	Unladen Weight	无载重量	1460	
				Max. Laden Weight	最大容许总装载重量	2165	

All information and specifications are subject to changes without prior notice.

Details of specifications are also subject to changes to meet local conditions and government requirements. Actual vehicle body colours are only representations, which may not be accurate due to ink, paper and printing limitations.

CITROËN BERLINGO: 1.6L BlueHDi engine I 6-speed semi-automatic transmission I Combined fuel consumption: 4.1L/100km I CO₂ Emission: 108g/km



